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  PROTOKÓŁ NR XX/2012 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29 marca 2012 roku w sali narad Urzędu Miasta i 

Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00. 

 

Na stan 13 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Miasta i Gminy 

4. Pan Marcin Leszczyński - pracownik Urzędu Miasta i Gminy  

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00. 

  

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki 

. Stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Do pkt. 2-go 

Uchwalenie porz ądku dziennego obrad . 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2012r. oraz 
wprowadzeniu zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy na rok 
2012 Nr X/96/2012. 
        a) dyskusja 
        b) podjęcie uchwały 
4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 
2013 roku. 

   a) dyskusja 
        b) podjęcie uchwały   
  5. Zakończenie obrad sesji. 
 
Pan radny Andrzej Kołpak wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji dodatkowy 
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punkt, a mianowicie interpelacje i zapytania radnych. Pan radny proponuje aby ten punkt 

znalazł się pod Nr 6 porządku dziennego obrad sesji, a następnym punktom nadać kolejne 

następujące numery. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt. 5.  

W wyniku głosowania wprowadzenie punktu 5 zostało p rzyjęte wi ększością głosów 

– „za” - 8, „przeciw”- 0, „wstrzymał si ę od głosu” - 4. Przewodnicz ący poddał pod 

głosowanie nowy porz ądek obrad sesji, który został przyj ęty jednogło śnie /   „za” - 

12, „przeciw”- 0, „wstrzymał si ę od głosu” - 0/  . 

 

PRZYJĘTY  PORZĄDEK OBRAD SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2012r. oraz 
wprowadzeniu zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy na rok 
2012 Nr X/96/2012. 
        a) dyskusja 
        b) podjęcie uchwały 
4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 
2013 roku. 

   a) dyskusja 
        b) podjęcie uchwały   
5. Interpolacje i zapytania radnych 
6. Odpowiedzi na zapytania 
7. Zakończenie obrad sesji. 
 
 
Do pkt 3-go 
 

Głos zabrał Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks, który poinformował zebranych 

na sesji, że Gmina Działoszyce  otrzymała promesę z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i 

Administracji w kwocie 490.000,00 zł na usuwanie skutków popowodziowych z 

przeznaczeniem na drogi, które zostały przez komisję wojewódzką zaakceptowane do 

odbudowy. 

Ponadto został ogłoszony nabór wniosków na dofinansowanie remontu świetlic wiejskich, 

które należy złożyć do końca kwietnia. Wnioski dotyczą świetlicy w Marianowie, i 

Bronocicach oraz Domu Ludowego w Kujawkach, jak również  istnieje również możliwość  

renowacji figur zabytkowych w Parafii Sancygniów Działoszyce i  Dzierążnia. W związku z 

bardzo krótkim czasem jaki mamy na opracowanie i złożenie wniosków została zwołana 
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sesja nadzwyczajna. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2012 r. oraz wprowadzeniu 

zmian w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy na rok 2012 Nr 

X/96/2012. przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy –  zgłaszając wniosek o środki na drogi zniszczone 

przez powódź na początku roku, wytypowaliśmy w nim 6 odcinków dróg. Ministerstwo 

Spraw Wewnętrznych i Administracji przekazując promesę wskazało w niej na jakie odcinki 

dróg ma być ona przeznaczona.  Pieniądze, które otrzymaliśmy z promesy musimy 

przeznaczyć na te odcinku w niej wskazane. Po rozstrzygnięciu  przetargu na drogi 

wskazane przez MSWiA  w chwili gdy zostaną środki pieniężne, a  według prognoz 

przetargowych powinna to być kwota około 250.000,00 zł.  będziemy mogli zastanowić się 

nad przeznaczeniem ich na inne odcinki dróg. Należy wtedy wystąpić do Ministerstwa o 

wyrażenie zgody by te środki pozostałe przeznaczyć na wskazaną przez nas drogę. 

Wysoka Rada musi na dzisiejszej sesji wskazać drogi na które przeznaczymy pozostałą 

część środków, tak aby jak najszybciej wykonać jej projekt techniczny i przygotować się do 

przetargu. 

Druga droga, którą należy wskazać jest finansowana ze środków Funduszu Ochrony 

Gruntów Rolnych. 

Proszę Wysoką Radę o wskazanie dróg do odbudowy. 

Pan Marcin Leszczyński przedstawił drogi, które zostały zgłoszone jako drogi powodziowe 

w 2011 roku oraz w 2010 roku 

 

Pan radny Stanisław Woźniak – zaproponował drogę Dzierążnię - Gaik – 285 mb. 

Pan radny Stanisław Juszczyk – zaproponował  drogę Szyszczyce – Dębowiec – 250 mb. 

Pani radna Jolanta Banaszek -  zaproponował  drogę Wola Knyszyńska przez wieś – 650 

mb. 

Pan radny Bogusław Góra – drogę Sudół – Kujawki. 

Pan radny  Edward Helak – drogę Dzierążnia – Kujawk.i  

Pan Jan Banaszek – drogę Dziewięczyce – Świerczyna.  

Pan Radny Roman Wojtal -  drogę w Opatkowicach. 

Pan Burmistrz Miasta i Gminy Zdzisław Leks – zasadą jaką się kierujemy przy budowie 
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dróg to, aby dana droga prowadziła do budynków mieszkalnych, budujemy drogi dla 

mieszkańców, tak aby każda posesja, która funkcjonuje miała odpowiedni dojazd. Z 

programów powodziowych jest taki wymóg, że koszt odbudowy drogi po przetargu to 

minimum 40.000,00 zł.i będzie to odcinek około 200-250mb. 

 

Na sale wszedł radny Krzysztof Kołpak – stan radnych - 13 

 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki – zwrócił się do radnych o 

przegłosowanie wprowadzenia do uchwały dróg do odbudowy tj. : droga Dzierążnia 

Kujawki – 850 mb, Gaik – Dzierążnia – 285 mb. 

W wyniku głosowania w/w drogi zostały jednogło śnie wprowadzone do uchwały w 

sprawie zmian w bud żecie Miasta i Gminy. / „za” - 13, „przeciw”- 0, „ws trzymał si ę 

od głosu” - 0/  . 

 

W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania uchwała została przyj ęta większością głosów / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał si ę od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 4-go 
 
Projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 

2013 roku przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Konderak – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję 

Pan radny Stanisław Woźniak –  w związku z tym , że na terenie naszej Gminy są 

realizowane bardzo ważne i wielomilionowe inwestycje powinniśmy odstąpić od uchwalenia 

funduszu sołeckiego na 2013 rok. 

Pan radny Józef Wójcik – popierał stanowisko Pana Woźniaka. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się'' – 0/. 

 

Do pkt. 5-go 
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Interpolacje i zapytania radnych 
 
Pan radny Andrzej Kołpak – na odcinku Działoszyce – Chmielów na nowej powierzchni 

asfaltowej pojawiły się wybrzuszenia, należy zgłosić ten fakt do starostwa Powiatowego w 

Pińczowie aby wykonano naprawę w ramach gwarancji. 

Pan radny Zygmunt Saracki – Pan Przewodniczący wyjaśnił, ze fakt ten został już 

zgłoszony do Starostwa. 

Pan radny Andrzej Kołpak – zadał pytanie odnośnie prac związanych z zabezpieczeniem  

posesji Pana Bartosika, przed zalewaniem jej wodami deszczowymi, kiedy rozpoczną się 

w tym kierunku prace? Pan radny odniósł się również do rozpoczęcia prac związanych z 

udrożnieniem rzeki przy placu targowym w Działoszycach. 

Pan Roman Wojtal – odniósł się do przeglądu dróg gminnych po zimie. 

Pan radny Jan Banaszek – czy można zorganizować spotkanie ze Starostą Powiatowym  

w sprawie inwestycji jakie będą planować na terenie Gminy Działoszyce. 

 

Do pkt. 6-go 

Odpowiedzi na zapytania 

Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy Działoszyce – odnośnie pytania Pana 

radnego Kołpaka w sprawie zalewania budynku Pana Bartosika, poinformowała, że był na 

miejscu sam projektant projektant hali sportowej, który stwierdził, że wody które tam 

spływają w żaden sposób nie wpływają na zalewanie budynku Pana Bartosika, ale dla 

dobra i zgody sąsiedzkiej naszych nieruchomości otwory, w krawężnikach od strony  

skarpy zabezpieczymy jeszcze w bieżącym tygodniu. Uzgodniony jest  już z wykonawcą 

tych prac. 

Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks - odnośnie wypowiedzi Pana Wojtala, to 

drogi gminne będą remontowane jak tylko pogoda się ustabilizuje. Natomiast jeśli chodzi o 

spotkanie ze Starosta to nic nie stoi  na przeszkodzie aby takie zorganizować.  

 

Do pkt. 7 -go 

Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt 

Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji 
 
 

Protokołowała  
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Agnieszka Iwan 

 


